
Frågor som ställdes under mötet den 26 oktober 2018, samt svar 
  
F: Finns politiskt beslut att inte dra spillvattenledningen i sjön. Eller är det ett 
tjänstemannaförslag? 
S: Politiskt beslut finns. Dnr: dnr0434/09. 
 
F: Går det använda de gamla VA-ledningarna på sin egen tomt i Svartehallen/Sågen?  
S: Ambitionen är att kunna använda de gamla ledningarna man har på sin tomt/fastighet.  
 
F: Kommer kommunen kommunicera med föreningarna (Svartehallen och Sågen) innan ni börjar 
gräva? 
S: Ja, då VA inte råder över marken där man vill ha ner nya kommunala ledningar. 
 
F: Kommer byggnationen av GC-vägen att belasta Svartehallen sågens VA sanering? 
S: Nej. 
 
F: Kommer vi boende att kunna använda våra gamla ledningar och koppla in på kommunens nya 
servis ni drar fram? 
S: Det finns kopplingar för att kunna koppla på de flesta material och dimensioner. Det viktiga är att 
man på sin fastighet har ett tätt ledningssystem, både på vatten och avlopp (dagvatten och 
spillvatten). 
 
F: Vem betalar mellanskillnaden om kommunens kostnad för VA saneringen på det här projektet 
blir högre än vad dagens anläggningstaxa inbringar?   
S: Det är gällande taxa för inkoppling som gäller.  
 
F: Har kommunen tittat på läggningsdjupet av VA ledningar i Svartehallen/Sågen m.a.p. dagens 
djup? 
S: Ja. 
 
F: Hur ser en TA-plan ut? kommer sophämtning, post och räddningstjänstens framkomlighet att 
påverkas? 
S: Redan nu så har vi tittat på denna frågan, och vi ser att det finns lösningar. Exakta lösningar tas 
fram vid byggstart.  
 
Har man kalkylerat att vattnet räcker i sjön för tillkommande fastigheter jämfört idag? 
S: Ja. Det är produktionen av vatten som är det som sätter gränsen för hur mycket vatten vi kan 
leverera idag. I dagsläget pågår ett parallellt projekt inom VA för att kunna öka produktiviteten i 
vattenverket för att kunna möta upp det kommande ökade uttaget av vatten. 
 
F: Bistår kommunen vid inkoppling till fastigheten? 
S: Nej 
 
F: Det är fiber på gång, kommer det bli kollision? 
S: Ja, högst troligt 
   
F: Måste vi ansluta dagvatten?  
S: Ja, om man inte har en bättre lösning själv än den kommunen erbjuder, detta måste kunna bevisas 
av sökande. 
 
F: Vad blir reduceringen om jag enbart ansluter avlopp (spillvatten)? 



S: Kommunen kommer ta fram en funktion på hemsidan där man kan beräkna sin anläggningsavgift.  
 
Vad för dimension på ledningarna (vatten, spill och dag) dras fram till 
fastighetsgräns/förbindelsepunkt?  
S: Bestäms när projekteringen är klar. 
 
 
 


